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 شرط تزریق واکسن همراه با تست منفی کرونا 
برای ورود به کشور

حــذف  اعــام  ضمــن  کشــوری  هواپیمایــی  ســازمان  ســخنگوی 
محدودیت هــای کرونایــی مربــوط بــه همــه کشــورها، آخریــن مقررات 
پذیرش مسافران ورودی در پروازهای بین المللی به ایران را اعام کرد.

و  یکصــد  مصوبــه  براســاس  داشــت:  اظهــار  رضــوی«  »میراکبــر 
دوازدهمین جلســه ســتاد ملی مدیریت بیماری کرونا، محدودیت های 
کرونایی مربوط به همه کشورها حذف شده و تمامی مسافران بالای ۱۲ 
سال در پروازهای ورودی به ایران با تزریق دو دوز واکسن کرونا و داشتن 

تست های پی سی آر منفی، می توانند وارد کشور شوند.
وی افــزود: مســافران ورودی به کشــور بایــد در محدوده ۷۲ ســاعت 
مانده به پرواز، به انجام آزمایش PCR اقدام کنند و گواهی جواب منفی 
تست کرونا را به زبان انگلیسی به همراه داشته و از آخرین نوبت تزریق 

واکسن آن ها ۱۴ روز گذشته باشد.
رضوی در ادامه افزود: همچنین در این جلســه مقرر شــد، ایرلاین ها 
برای صدور بلیت برای ســفرهای هوایی به ســامانه »ایران من« متصل 
باشند و کنترل مســافران جهت مدیریت بیماری کرونا از طریق سامانه 

مذکور صورت گیرد.

حمل و نقل ریلی گلوگاه جهش اقتصادی کشور 
مدیرعامــل شــرکت راه آهــن، حمــل و نقــل ریلــی را گلــوگاه جهــش 
اقتصادی کشور دانست و گفت: اکنون مسئولان ارشد نیز به این موضوع 

باور دارند.
ســید میعاد صالحی افزود: تغییراتی در سیاست های راه آهن ایجاد 
شــده است و بزودی شاهد ثمرات و نتایج اقداماتی که در ۵ ماه گذشته 

انجام شده است، خواهید بود.
معــاون وزیــر راه و شهرســازی اظهار کــرد: خیلی ها اعتقاد نداشــتند 
کــه حمــل و نقل ریلــی گلوگاه جهش اقتصادی کشــور اســت ولی اکنون 

مسئولان ارشد بر این موضوع باور دارند.
مدیرعامــل راه آهــن جمهوری اســامی ایــران اظهار کــرد: اکنون در 
حوزه حمل و نقل ریلی، ده ها مشکل به ما به ارث رسیده است که یکی 

از این موضوعات، بحث معیشت کارکنان محترم راه آهن است.
وی تأکید کرد: ما در وضعیت اســتخدامی مشکل داریم و امیدواریم 
بتوانیم این مشــکات را به صورت سیستمی و در برخی از مسائل دیگر 

به صورت نقطه ای برطرف کنیم.
صالحــی یادآور شــد: یکــی از موضوعاتی که در کشــور مغفول مانده 
مربوط به حوزه حمل و نقل ریلی است. امیدواریم که بتوانیم در بحث 
سیاســتگذاری اقدامات مؤثری انجام دهیم و این اقدام میسر نمی شود 

مگر اینکه امید ایجاد کنیم تا کارها رو به جلو بروند.

جابه جایی بیش از ۱۷ میلیون تن کالاهای اساسی 
از بندر امام خمینی)ره(

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزســتان گفت: ســال گذشته 
بیش از ۱۷ میلیون تن کالاهای اساســی از بندر امام )ره( جابه جا شد که 

نسبت به مدت مشابه سال ۹۹ رشد ۳۳،۴ درصدی را نشان می دهد.
غامعبــاس بهرامــی نیــا در گفت وگو با مهــر اظهار کرد: ســال ۱۴۰۰ 
جابجایی کالاهای اساســی با رشــد ۳۳،۴ درصد به میــزان ۱۷ میلیون و 

۴۸۶ هزار و ۲۷۰ تن به ثبت رسید.
وی افزود: این میزان جابه جایی کالاهای اساســی توسط ۷۳۵ هزار و 

۸۵۴ کامیون به سایر نقاط کشور انجام شده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان بیان کرد: امسال 
نیــز برنامه ریزی شــده در صــورت همزمان شــدن جابه جایــی کالاهای 
اساســی از بنــدر امام خمینــی)ره( با محصولات کشــاورزی این اســتان، 

بیشترین ناوگان حمل و نقل کالا به خوزستان هدایت شود.

گــروه اقتصــادی / از ســال ۹۷، دولت 
قبــل به فعــالان بخش حمــل و نقل 
کالا و کامیونداران برای حل مشکات 
ایــن صنــف وعده هایــی داد کــه اجرا 
نشــد اما اکنــون معاون حمــل و نقل 
وزیــر راه و شهرســازی می گوید دولت 
بــرای بخــش حمــل کالا تصمیمــات 

جدیدی را اجرا خواهد کرد.
ســال های  در  کامیــون   راننــدگان 
گذشــته بــرای حــل مشــکات صنف 
کــه  خــود، درخواســت هایی داشــتند 
این خواســته ها در دولت قبل نادیده 
خواســته  مهمتریــن  شــد.  گرفتــه 
کامیونــداران، تعییــن قیمــت حمــل 
کالا براســاس هزینه هــا و تــورم بــود. 
افزایــش نــرخ تــورم، افزایــش هزینه  
ســوخت، افزایش قیمت لوازم یدکی 
بخصوص قیمت لاســتیک و موضوع 
و  کامیونــداران  اعتراضــات  بیمــه، 
ســال های  در  را  کامیــون  راننــدگان 
گذشــته در پــی داشــت. دولــت قبــل 
بــرای حل ایــن مشــکات وعده هایی 
را بــه کامیونــداران داده بــود، احمــد 
انجمن هــای  کانــون  دبیــر  کریمــی، 
صنفــی کامیونــداران با اشــاره به این 
وعده هــا می گویــد: »دولــت قبــل در 
مدت زمان زیادی نسبت به مشکات 
و خواسته بحق رانندگان بی توجه بود 
امــا در حــال حاضــر شــرایطی ایجاد 
شده که هر هفته جلساتی با مسئولان 
برگــزار می شــود و امــور در حال رصد 

است.«
معــاون  افنــدی زاده،  شــهریار 
حمــل و نقــل وزیــر راه و شهرســازی 
نیــز در گفت و گــو با »ایــران« از تاش 
و پیگیــری دولت ســیزدهم برای حل 
مشــکات به جا مانــده از دولت قبل 

در بخش حمل و نقل کالا خبر داد.
افندی زاده در این خصوص گفت: 
بحــث حمــل و نقــل جــاده ای در هر 
دو بخــش کالا و مســافر، بــا توجــه به 
ســهم بالای این نوع حمــل و نقل در 
کشــورما، اهمیت زیادی دارد. سالانه 
حــدود 5۰۰ میلیــون تــن جابه جایــی 
کالا داریــم. ایــن عدد نشــان می دهد 
حمــل و نقل کالا باید مورد توجه قرار 

بگیرد.
خواســته های  مهمتریــن  از  یکــی 
کامیونــداران، تعین نرخ حمل کالا بر 
اساس افزایش هزینه ها است. قیمت 

ســال   ۳۰ در  کامیــون  بــا  کالا  حمــل 
گذشــته توافقــی بوده اســت. شــورای 
عالی ترابری در سال ۹۷، تعیین نرخ 
کرایه حمل و نقل جاده ای بر اســاس 

پیمایش را تصویب کرد.
دبیــر کانــون انجمن هــای صنفــی 
کامیونــداران می گویــد بــا اینکــه نرخ 
کرایــه حمــل کالا بر اســاس پیمایش 
تعیین شــده اما »افزایــش نرخ کرایه 
حمــل بــا توجــه بــه رشــد نــرخ تورم 

سالانه بروزرسانی نشد.«

ë تعیین نرخ جدید کرایه حمل
معــاون حمــل و نقــل وزیــر راه و 
شهرســازی نیز با اشاره به درخواست 
نــرخ  افزایــش  بــرای  کامیونــداران 
کرایــه حمل گفت: ســالانه در کالاها و 
هزینه هــای مختلف مانند لاســتیک، 
روغــن، دســتمزد و... افزایش قیمتی 
گذشــته،  ســال  اواخــر  دارد.  وجــود 
جــاده ای  نقــل  و  حمــل  فعــالان  از 
بخصــوص حمل و نقل کالا و مســافر 
درخواســت کردیم به خاطر معیشت 
و حفــظ رفــاه مردم، در حمــل و نقل 
افزایش قیمت نداشــته باشــیم. قرار 
بــر این شــد در پایــان فروردین و پس 
بــا  نشســت  و  کارشناســی  بررســی  از 
صنف هــای مختلــف بخــش حمل و 
نقل، نسبت به میزان افزایش نرخ ها 
در ایــن بخــش، اقــدام لازم صــورت 

گیرد.
گذشــته،  روزهــای  در  افــزود:  او 
اتحادیه هــای  و  بــا صنــوف مختلــف 
برگــزار  جلســاتی  کالا  نقــل  و  حمــل 
شــده اســت و در روزهــای آینــده این 
داشــت.  خواهــد  ادامــه  جلســات 
بــا تبــادل نظراتــی  تــاش می کنیــم 
کــه انجام می شــود، در جلســه ســتاد 
تنظیم بــازار در ۲4 فروردین، درمورد 
و  حمــل  تعرفه هــای  نــرخ  افزایــش 
نقــل تصمیم گیــری و قطعاً تــا پایان 
فروردیــن نــرخ جدیــد حمــل و نقــل 
اعــام  بــازار  تنظیــم  ســتاد  توســط 

می شود.
معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: 
از فعالان صنف تشــکر می کنیم که با 
همکاری خود ســعی کردند در حمل 
و نقل جاده ای خللی وارد نشــود و در 
مــاه رمضــان مخصوصاً بــرای تأمین 
کالا و ارائه خدمــات به مردم نیازمند 

فعالیــت بیشــتر بخش حمــل و نقل 
هستیم.

داریــوش امانــی، رئیــس ســازمان 
راهــداری و حمل و نقل جــاده ای نیز 
در مــورد تصمیمات جدید برای حل 
مشکل چندســاله کامیونداران گفت: 
در حال بررســی و بــرآورد هزینه های 
رانندگان هستیم که نهایتاً جمع بندی 
نظر کارشناسان، به ستاد تنظیم بازار 
ارجاع شــده و قیمت نهایی مشخص 
می شــود و درصــد افزایــش قیمــت، 
بســتگی به نرخ تورمــی دارد که بانک 

مرکزی اعام می کند.

ë تأمین روغن و لاستیک
اخیــر  روزهــای  در  کامیونــداران 
همچنیــن افزایــش قیمــت لاســتیک 
افزایــش هزینــه  و روغــن را موجــب 
حمل عنوان کرده انــد. معاون حمل 
و نقل وزیرراه و شهرسازی با اشاره به 
مشــکل کامیونــداران در تأمین روغن 
و لاســتیک نیــز گفــت: در پایان ســال 
گذشــته برای تأمین لاستیک و روغن 
کامیونــداران از محــل تولیــد داخل و 
واردات، جلساتی با وزارت صمت به 
عنوان متولی تأمین این کالاها برگزار 
و مقــرر شــد مســئولان وزارت صمت 
اقدامــات لازم را انجــام دهند. بر این 
اســاس توزیــع لاســتیک کامیونداران 
و  بــود  پیمایــش خواهــد  اســاس  بــر 
اطاعــات پیمایش از طریق ســازمان 
صمــت  وزارت  اختیــار  در  راهــداری 

قرار می گیرد. وزارت صمت مســئول 
تأمین لاســتیک و روغن کامیونداران 
اســت که بــا تفاهمنامه هایی که میان 
وزارت  و  شهرســازی  و  راه  وزارت 
صمت انجــام گرفته، مشــکل تأمین 
روغن و لاستیک کامیونداران در سال 

۱4۰۱ حل می شود.
و  لاســتیک  تأمیــن  خصــوص  در 
روغــن کامیون های حمــل بار، رئیس 
نــرخ  گفــت:  نیــز  راهــداری  ســازمان 
یدکــی  قطعــات  و  روغــن  لاســتیک، 
دچــار نوســانات قیمت اســت و برای 
صمــت  وزارت  بــا  قیمــت  تثبیــت 
طرفــی  از  و  داشــتیم  گفت و گوهایــی 
رانندگان با کمبــود گازوئیل در برخی 
ایــن  کــه  شــدند  مواجــه  جایگاه هــا 
دغدغه رانندگان نیز به شــرکت ملی 
پخــش فرآورده های نفتــی منعکس 

شده است.

ë بیمه رانندگان جدید
راننــدگان  کــه  دیگــری  مشــکل 
حــل  دنبــال  بــه  ســال ها  کامیون هــا 
اســت.  بیمــه  موضــوع  هســتند،  آن 
رئیــس ســازمان راهــداری و حمــل و 
نقــل جــاده ای تأکیــد کــرد کــه دولت 
این خواســته کامیونــداران را پیگیری 
می کند. او افــزود: رانندگان قدیمی از 
یارانه ای اســتفاده می کنند که شــامل 
رانندگان تازه وارد نمی شــود اما طبق 
پیگیری هایــی کــه از ســازمان تأمیــن 
بخشــنامه ای  داشــتیم،  اجتماعــی 

صــادر شــده مبنــی بــر اینکه بــه ازای 
هر راننده ای که بازنشســته می شــود، 
بایــد راننــده جدیدی جایگزین شــود 
تــا مزایای یارانه ای شــامل حــال آنها 
نیز بشــود که این بخشــنامه در برخی 
از استان ها هنوز عملیاتی نشده اما با 
وجود این ، در حال پیگیری مشکات 

رانندگان هستیم.
راه  وزیــر  نقــل  و  حمــل  معــاون 
و شهرســازی نیــز بــه موضــوع بیمــه 
بیمــه  گفــت:  و  پرداخــت  راننــدگان 
درخواســت  اجتماعــی  تأمیــن 
رانندگانــی اســت کــه بیمــه نیســتند. 
در ایــن خصــوص گفت و گوهایــی بــا 
صــورت  اجتماعــی  تأمیــن  ســازمان 
گرفتــه اســت. انتظــار داریم ســازمان 
تأمیــن اجتماعــی نســبت بــه بیمــه 
کســانی که جدیداً به خانواده حمل و 
نقــل جاده ای اضافه شــده اند، هرچه 

زودتر اقدام کند.
در روزهای اخیر در برخی شــهرها 
حمــل کالا بویــژه ســبزیجات و تره بار 
بــا تأخیــر صــورت گرفتــه و موجــب 
ماننــد  کالاهایــی  قیمــت  افزایــش 
زمینــی  ســیب  و  پیــاز  گوجه فرنگــی، 
شــده اســت. دبیر کانون انجمن های 
صنفی کامیونداران دراین باره گفت: 
یــک  ســوی  از  فراخوانــی  متأســفانه 
مجموعــه جعلــی در خارج از کشــور، 
برای توقف فعالیت رانندگان کامیون 
منتشــر شــد. ایــن فراخــوان از ســوی 
اتحادیــه  عنــوان  تحــت  اتحادیــه ای 

سراســری راننــدگان و کامیونداران در 
فضای مجازی منتشــر شده که اساساً 
خارجــی  وجــود  اتحادیــه ای  چنیــن 
نــدارد. کریمــی تأکیــد کرده: مشــکل 
حمــل کالا از روز گذشــته رفع شــده و 
حمل بار در سراســر کشور روند عادی 

دارد.

ë سوخت فراهم است
مجــازی،  فضــای  در  گذشــته  روز 
بــرای  صف کامیون هــا  از  تصاویــری 
دریافــت ســوخت منتشــر شــده بود. 
کامیونــداران  صنفــی  انجمــن  دبیــر 
علــت این مشــکل را کمبود ســوخت 
نــاوگان عنوان کرد. امــا کرامت ویس 
ملــی  شــرکت  مدیرعامــل  کرمــی، 
پخش فرآورده های نفتی در گفت و گو 
بــا مهر، گفت: مشــکلی بــرای عرضه 
گازوئیل بــه کامیونداران وجود ندارد. 
هر مشــکلی بوجــود بیایــد و از طریق 
ســایت  در  شــود،  گــزارش  ســامانه 

شرکت پخش اعام خواهیم کرد.
همچنین مدیر شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتــی منطقه کرمان در 
واکنــش بــه برخــی اخبــار بــا موضوع 
کمبــود گازوئیل در جنوب این اســتان 
تأکیــد کرد: وقفــه عرضــه گازوئیل در 
جنــوب کرمــان تنهــا مربــوط بــه یک 
جایگاه فروش بود که پس از دو تا سه 

ساعت نیاز جایگاه تأمین شد.
در حال حاضرتخصیص ســوخت 
پیمایــش  اســاس  بــر  کامیون هــا  بــه 
گازوئیــل  لیتــر  هــر  قیمــت  اســت. 
ســهمیه ای کامیون ۳۰۰ تومان است 
که ســوخت اضطراری نیــز به قیمت 
هر لیتر 6۰۰ تومان برای کامیون ها در 
نظر گرفتــه شــده و جایگاه ها موظف 

به عرضه این سوخت هستند.
بیشــترین  اینکــه  بــه  توجــه  بــا 
طریــق  از  کشــور  در  بــار  جابه جایــی 
توجــه  اســت  جــاده ای  حمل و نقــل 
بــه مطالبــات فعــالان ایــن حــوزه در 
دســتور کار دولــت قــرار گرفته اســت. 
از ســوی دیگر دولت بــه این موضوع 
توجــه دارد کــه افزایــش کرایــه حمل 
بــار بــر قیمــت کالاهــا تأثیــر نداشــته 
باشــد به همین دلیــل تصمیم گیری 
در ایــن خصوص بعد از بررســی های 
ســتاد  نظــر  بــا  و  دقیــق  کارشناســی 

تنظیم بازار اعام می شود.

دولت سیزدهم پیگیر حل مشکلات کامیونداران معترض
وعده های دولت قبل و به نتیجه نرسیدن آنها،  کار را به اعتراض و اعتصاب کشاند
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وزیــر راه و شهرســازی با اعــام اینکه ۷۰ 
درصد اراضی اجرای طرح نهضت ملی 
مســکن تأمیــن شــده اســت از عملیاتی 
شدن ۲ میلیون واحد مسکونی این طرح 

در۶ ماهه نخست امسال خبر داد.
به گــزارش پایگاه خبــری وزارت راه و 
شهرسازی، رستم قاســمی در نشست با 
اعضای کمیسیون عمران مجلس گفت: 
هــم اکنــون حــدود ۲ میلیــون و۴۰۰ هزار 
واحد زمین آمــاده آغاز عملیات اجرایی 
اســت که بــا این میــزان زمینی کــه آماده 
شــده بــه همــراه آغــاز عملیــات اجرایی 
بیــش از۸۸۰ هزار واحد مســکونی، بیش 
از۷۰ درصــد اراضی اجرای طرح نهضت 
ملی مســکن تأمین شــده است. قاسمی 
توضیــح داد: بــر اســاس آمــار، عملیات 
اجرایــی ۸۸۰ هــزار واحد طــرح نهضت 
ملی مســکن آغاز شــده است. همچنین 
حدود ۳۲۰ هزار واحــد نیز وارد عملیات 
اجرایی شدند که مجموع آنها بالای یک 
میلیون در سطح کشور است. وی تصریح 
و  راه  وزارت  برنامه ریزی هــای  بــا  کــرد: 
شهرسازی در۶ ماهه ســال جاری )۱۴۰۱( 
ســهم اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
بــه ۲ میلیون واحد مســکونی می  رســد و 
با این احتســاب، تاش خواهد شــد تا در 
زمانبندی اعام شده واحدهای مسکونی 
طرح نهضت ملی احداث و تکمیل شود.

ë تشکیل بانک زمین
ســخنان  از  دیگــری  بخــش  در  وی 
خــود تشــکیل بانــک زمیــن در وزارت راه و 
شهرســازی را از جملــه اقدامات مناســب 
ارزیابــی کرد و گفت: بخش عمــده اراضی 
تأمین شــده طرح نهضت ملی مســکن از 
اراضی متعلــق به وزارت راه و شهرســازی 
اســت و انتظار می رود تا ســایر وزارتخانه ها 
و ارگان هــا در تأمیــن اراضــی بــرای اجرای 
مســکن همــکاری بیشــتری بــا وزارت راه و 
شهرســازی داشــته باشند. قاســمی اعام 
کــرد: ایجــاد شــهرها و شــهرک های جدید 
از دیگــر برنامه هایی اســت کــه وزارت راه و 
شهرســازی در دســتور کار دارد. در همیــن 

خصوص نیــز حدود۳۰ شــهرک جدید در 
مراحــل تغییــر کاربــری هســتند و بــزودی 
ایجاد خواهند شــد. وی تکمیــل و واگذاری 
واحدهای مسکونی باقی مانده مسکن مهر 
را بیش از۲۰۰ هزار واحد برشمرد و فعالیت 

برای اتمام این واحدها را یادآوری کرد.
ë  گزارش دهــی ســامانه  راه انــدازی 

پیشرفت طرح نهضت ملی مسکن
رئیــس کمیســیون عمــران مجلــس 
شــورای اســامی نیز در نشست مشترک 
بــا وزیر راه و شهرســازی با مثبت ارزیابی 
کــردن اقــدام وزارت راه و شهرســازی در 
حــوزه تملک زمین، خواســتار راه اندازی 
ســامانه گزارش دهــی به روز از پیشــرفت 
شــد.  مســکن  ملــی  نهضــت  طــرح 
محمدرضــا رضایی کوچــی ضمن اعام 
ایــن مطلــب که در حــوزه تملــک زمین 
در اجــرای طــرح نهضــت ملی مســکن 
اقدامات مناســبی از ســوی وزارتخانه راه 
و شهرسازی انجام شد، خواستار تعریف 
ســامانه ای به روز برای ارائه آمار از میزان 

پیشرفت طرح تولید مسکن شد.
رئیــس کمیســیون عمــران مجلــس 
شورای اسامی گفت: سامانه ای تعریف 
و هفتگی به روز شــود تا میزان پیشــرفت 
پروژه هــای مختلف طــرح نهضت ملی 
مســکن در تمامــی اســتان ها و شــهرها 
ارائــه شــود. رضایی کوچــی  مشــخص و 
ادامه داد: درخصوص قیمت واحدهای 
بایــد  مســکن  ملــی  نهضــت  طــرح 
راهکارهایی ارائه شود تا متقاضیان تأیید 
شــده بتوانند برنامه ریزی داشــته باشند. 

همچنین درخصــوص آورده متقاضیان 
نیــز باید به نحــوی برنامه ریزی شــود که 
آورده متقاضیــان در اســتطاعت و تــوان 

پرداخت مردم باشد.
ë  تأمیــن 90 درصد اراضــی نهضت ملی

مسکن در استان البرز
مدیرکل راه وشهرسازی استان البرز گفت: 
بیش از۹۰ درصد اراضی مورد نیاز ۴ساله 
طــرح نهضــت ملــی مســکن در اســتان 
تأمیــن شــده و در این زمینه، اســتان البرز 
پیشــرو اســت. رضا خالقی بــا اعام ثبت 
نــام ۲۱۲ هزار و ۳۴۳ نفر در طرح نهضت 
ملــی مســکن گفــت: تعــداد واحدهــای 
مســکونی در نظر گرفته شده برای استان 
البــرز یکصدهــزار و۵۷۲ واحــد اســت و با 
انجام پالایش  هــا تاکنون ۶۲ هــزار و ۹۵۵ 
نفــر رد درخواســت شــده اند و ۱۷ هــزار و 
۵۱۰ نفــر نیز انصراف داده اند و ۳۸ هزار و 
۵۱۴ نفر منتظر تأیید استعام هستند که 
در ایــن میــان ۷۸ هــزار و ۴۳۹ نفر منتظر 
بررســی مــدارک هســتند. از ایــن تعــداد 
بــرای ۶ هــزار و۳۰ نفــر تخصیــص پروژه 
انجام شده است. مدیرکل راه وشهرسازی 
استان البرز در مورد تأمین زمین در استان 
گفت: بیــش از۹۰ درصد اراضی مورد نیاز 
۴ ساله طرح نهضت ملی مسکن تأمین 
شــده و در این زمینه، اســتان البرز پیشــرو 
است. باتوجه به اینکه استان کوچک البرز 
بعد از استان تهران، پرتراکم ترین استان 
درکشــور به شــمار می آید، با محدودیت 
اراضی مواجه هستیم، با کار مطالعاتی که 
از تیرماه انجام شــد، توانســتیم مصوبات 

شــهرک های جدید مســکونی با موضوع 
امکان سنجی و مکان یابی را از استان اخذ 

کنیم.
مدیرکل راه وشهرسازی استان البرز با 
اشاره به اخذ مصوبه ۳ شهرک مسکونی 
در اســتان البرز افزود: هریک از شهرهای 
جدیــد میانگیــن ۳۰۰ هکتــار اســت و در 
تأمین زمین بر اســاس سهمیه در استان 
مشــکلی نداریــم و بــا توجــه بــه اعــام 
ســازمان ملــی زمیــن و مســکن، اســتان 
البــرز در تأمین زمین مســکن رتبه اول را 
کسب کرده است. خالقی در ادامه افزود: 
شــهرهای جدیــد اســتان البــرز در طــرح 
نهضت ملی مســکن؛ اقبالیه، صالحیه و 
شــهرک جدید فخر ایران است، این سه 
شــهر قطعی شــده اند و در لیست انتظار 
دو شــهرجدید نیز پیش بینی شده است 
که درصورت افزایش سهمیه یا بارگذاری 
تراکمی اگر نیاز به توسعه و اراضی باشد، 
حتمــاً از دو شــهرک جدیــد در مجاورت 
نظرآباد و اشتهارد بهره خواهیم برد. وی 
در مورد مسکن مهر، آن بخشی که اداره 
راه و شهرسازی استان البرز متولی است، 
تصریــح کرد: در یک ســالی که گذشــت، 
تمامی پروژه های نیمه تمام مسکن مهر 
تکمیــل شــده اســت و بــه مرحله نصب 
بحــث  و  رســیده  آسانســور  و  انشــعاب 
ساماندهی متقاضیان و صدور قرارداد و 

کارت قسط در حال انجام است.
خالقــی در مــورد بافت های فرســوده 
اســتان  در  کــرد:  اظهــار  البــرز  اســتان 
و  فرســوده  بافــت  هکتــار  هــزار  البــرز ۲ 
سکونتگاه های غیررســمی شناخته شده 
داریــم البتــه در زمینــه کارهــای روبنایی 
پروژه هــای مختلفــی انجام شــده اســت 
از جمله مدرســه، ایجاد کانتــری، مراکز 
فرهنگی، خانه بهداشت و در حال حاضر 
۸ پروژه شاخص در این زمینه وجود دارد 
کــه در حال تکمیل اســت و تأمین اعتبار 
از طریق ســطح ملی و هم از طریق سفر 
رئیس جمهور پیش بینی شده است تا ۸ 

پروژه را نیز به اتمام رسانیم.

وزیر راه وشهرسازی :

۷۰ درصد اراضی اجرای طرح نهضت ملی مسکن تأمین شد
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